



VÍTEJTE v jižních Čechách

Welcome to South Bohemia | Willkommen in Südböhmen

CzechRepublic



www.jiznicechy.cz



Jižní Čechy
opravdová láska



South Bohemia
true love



Südböhmen
wahre Liebe



Zažij! Experience! Zum Erleben!

Stezka Vltavy

Vydejte se na lodi po řece Vltavě, Malši, Lužnici nebo po Munickém rybníku. Díky Stezce Vltavy získáte mnoho tipů na vodní i suchozemské aktivity při plavbách na pravidelných lodních linkách nebo při komentovaných plavbách a také rady, kam vyrazit s vypůjčeným vybavením. Po Vltavě lze doplout lodí z Budějovic přes Hlubokou až do Týna nad Vltavou přes čtyři plavební komory s převýšením 27 m. www.stezkavltavy.cz

THE VLTAVA TRAIL

Take a boat along the Vltava, Malše or Lužnice or on Munický Pond. The Vltava Trail is here to provide you with plenty of tips for what to do on water and on land on regular boating lines or during guided cruises, as well as advice on where to go with hired equipment. Sail the River Vltava from Budějovice through Hluboká to Týn nad Vltavou through four locks with an elevation of 27 m. www.stezkavltavy.cz

MOLDAU-WEG

Fahren sie mit dem Schiff auf Moldau, Malsch (Malše), Lužnice oder auf dem Munický Teich. Dank des Moldau-Wegs erhalten Sie auf den regelmäßigen Linien oder bei Fahrten mit fachmännischem Kommentar viele Tipps für Aktivitäten auf dem Wasser und auf dem Trockenen, aber auch Ratschläge, wohin man mit ausgeliehener Ausrüstung einen Ausflug unternehmen kann. Von České Budějovice aus kann man über Hluboká bis nach Týn nad Vltavou über vier Schwimmerkammern mit einem Höhenunterschied von 27 m mit einem Schiff auf der Moldau fahren. www.stezkavltavy.cz

Stezka Vltavy



Instagramová stezka



Instagramová stezka

Vytvořte si unikátní památku návštěvou nejfotogeničtějších míst v oblasti. Chceme vám ukázat lokalitu, které nemusí být nepříchy za své, ale náerto jsou krásná a stojí